
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde på Jægerspris Skole den 6. februar 2023  
 
Til stede:  
Anja Bisp Pedersen  
Johnny Hein Larsen  
Kasper Guldbæk  
Marlene Elbæk Munk  
Pernille Ringkjøbing Prag 
Randi Brun Petersen  
Søren Bomann Andersen  
Tamara Christensen  
 
Afbud: 
Jeff Bjørn Christensen, ferie  
Julie Kjellberg-Andersen, fraværende  
Merethe Christa Toudahl, syg  
Tanja Haupt Rasmussen, syg 
 
 Mødeleder og referent: Søren 
 

1. Godkendelse af referat og dagsorden  
Referatet godkendes uden bemærkninger.  
Det besluttes at efterkomme Julies ønske om at referatet fremover godkendes af bestyrelsen i 
mailtråd inden det lægges på hjemmesiden. 
T punkter føjet til evt. 

 
2. Præsentation af gæst fra Skolen i Herredet  

Skolen ønsker varigt at supplere bestyrelsen med en repræsentant fra SiH for at styrke afdelingens 
perspektiver i bestyrelsens arbejde og skabe bedst mulig sammenhæng mellem skolens to 
afdelinger. 
Der er opbakning fra forældrerepræsentanterne til at Johnny bliver permanent medlem af 
bestyrelsen som medarbejderrepræsentant. Johnny er på valg samtidig med de andre 
medarbejderrepræsentanter i 2024.  
Johnny præsenterede sig selv for bestyrelsen. Johnny er optaget af, hvordan der bliver 
sammenhæng og vidensdeling mellem afdelingerne. 

 
3. Valg af bestyrelsesformand blandt forældrerepræsentanterne  

Anja vælges som formand valgperioden ud med Tamara som næstformand. Anja og Tamara aftaler 
et tæt parløb. 
Det aftales at Søren formidler kontakt for inspiration til bestyrelsesarbejdet til formanden for 
skolebestyrelsen på Fjordlandsskolen ved at give Tanjas og Tamaras telefonnumre videre. 

 
4. Nyt fra skolen  

• Nyt fra elevrådene og medarbejderrepræsentanterne  
Johnny og Tamara fortæller, at det går stille og roligt på SiH. 
Dursa og Luka har trukket sig fra formandsposterne på JPS. Eva har stillet op som 
formandskandidat og der arbejdes på at rekruttere en næstformand. 
JPS’ elevråd rykker for svar på de spørgsmål fra tidligere bestyrelsesmøder, der er lovet 
svar på. Vandhaner på toiletterne, elkedel, mikroovn, cykelskur (der er for lidt plads).  
Der er kommet ro på legepladsen ved Jægerspris skole i weekenden, men der er til 
gengæld megen uhensigtsmæssig aktivitet på SiHs legeplads og der ligger mange kedelige 
efterladenskaber om mandagen. SSP opfordrer iflg. forældrerepræsentant til ikke at 
konfrontere de unge, men underrette SSP om observationer. 
Bestyrelsen ønsker at invitere SSP til dialog om problemerne på et kommende 
bestyrelsesmøde. Bestyrelsen ønsker, at der bliver gjort bredt opmærksom på problemet. 



 

 

 

• Ansættelser  
Der er ansat 2 pædagoger og en indskolingslærer per 1. marts 2023. 
Bestyrelsen opfordrer til at skolen fremover deler jobopslagene på skolens facebookside. 
Tamara har gode erfaringer med fremgangsmåden fra sit arbejde, hvor de arbejder meget 
med alternativ rekruttering. Det vil Søren meget gerne lade sig inspirere af.  
 

• Økonomi  
Der var op til årets afslutning udsigt til at skolen gik ud med et underskud, men 
opbremsningen af driften sidst på skoleåret betyder, at vi i stedet er gået ud med et mindre 
overskud. Der er er en fælles forståelse i bestyrelsen om, at der ikke sigtes efter at spare op 
til kommende år, når der er aktuelle udfordringer på skolen – både på driften og i 
bemandingen – som økonomien kunne have muliggjort løsninger af tidligere. 

 

• Bestyrelsesforpersoner og skoleledere inviteres til informationsmøde den 7. marts 2023 
klokken 16.00-18.00 med centerchef Trine Venbjerg Hansen.  
Søren sender invitationen til Tamara og Anja, beslutter hvem af dem, der deltager. 
 

5. Skal skolen deltage i indsamlinger som Danmarksindsamlingen og lignende til godgørende 
formål?  
Bestyrelsen opfordrer til at det lægges op til klassernes lærere at vurdere hvilke velgørende 
kampagner, de eventuelt engagerer sig i med deres klasser, fordi det hænger meningsfuldt 
sammen med undervisningen. 
Bestyrelsen bakker ikke op om engagement i indsamlinger i forbindelse med fællesarrangementer 
som motionsdagen, hvor der indgår sponsorater fra forældre m.fl. 

 
6. Timeplan og ringetider i skoleåret 2023/24  

Bestyrelsen ønsker, at der skabes bedre sammenhæng mellem skolebussens køreplan og 
ringetiderne. Bus 316 kører 13.24 og det ringer ud 13.30. Noget lignende gælder for eleverne, der 
kommer syd fra (bus 317). Skolen tager dette op med kørselsafdelingen.  
Skolens ringetider ønskes fastholdt, men drøftes til beslutning på det kommende bestyrelsesmøde. 

 
7. Værdigrundlag og ordensregler  

Vi havde en kort indflyvning til punktet. Søren sender links til inspiration og sætter rammen for 
drøftelse på næste bestyrelsesmøde, hvor der gives god tid til punktet. 

 
8. Kørsel  

Kronprins Frederiks Bro er lukket i forbindelse med arbejde på broen, og der er stillet forslag om at 
bestyrelsen skal arbejde for sikring af, at børnenes transporttider påvirkes mindst muligt – evt. ved 
at lukningen af broen ikke skal gælde lukket skolekørsel.  
Tamara fortæller, at det er meldt ud til forældrene på SiH, at de kan søge kompensation for selv at 
køre i periode. 
Det aftales at skolen retter henvendelse til kørselsafdelingen for at sikre, at servicemålet på 
køretiden opretholdes under broreparationen. Søren, Tamara og Anja forholder sig sammen til 
svaret og giver evt. respons. 

 
9. Evt. 

• Anja ønsker drøftelse af skolebuskørslen ift. ringetiderne.  
Drøftet under ringetider. 
 

• Kommunikation internt i bestyrelsen på mail i stedet for Aula er besluttet. 
 

• Ønske fra Anja om at bestyrelsen bliver præsenteret på Aula. Drøftes med formandskabet 
inden næste møde og sættes på dagsordenen. 
 



 

 

• Anja stiller spørgsmålstegn ved fornuften i at vikaransøgere, der ikke har en gymnasial 
uddannelse bliver afvist af skolen, som hun har fået at vide af unge, der har søgt 
uopfordret. Søren lover at undersøge, hvor denne praksis stammer fra og genvurdere, hvad 
der skal stilles som kriterier for at blive vikar på Jægerspris skole. 

 

• Møder holdes første mandag i måneden. Mødet 3. april forventes aflyst. 


